
SE – PO. 0063-2-7/10

Protokół z posiedzenia komisji 
Finansowo – Budżetowej z dnia 28.06.2010r.

1. Obecni : 
- Grażyna Strączek – przewodnicząca komisji 

- Jolanta Moćko – członek 

- Wiesław Konderak – członek 

- Andrzej Światek – członek 

2. Nieobecni : 

- Marcin Musiał  - członek 

- Władysław Oczkowicz – członek 

3. W posiedzeniu komisji uczestniczyli : 

- Anna Ślagórska – Zastępca Burmistrza 

- Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 

- Elżbieta Sikora - Postel – Dyrektor ZIK. Sp.zoo

- Zofia Gajdzik – Kierownik RM

4. Temat posiedzenia Komisji : 

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

2.  Zadanie  inwestycyjne  w mieście  i  stopień  realizacji  za  5  miesięcy roku 2010 oraz 

informacja dotycząca realizacji zadań przez ZIK sp.zoo 

5. Posiedzenie komisji : 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji   -  wita  wszystkich  na  komisji,  i 

przechodzimy  do  zaopiniowania  materiałów  sesyjnych.  Proszę  Panią  skarbnik  o 

przedstawienie autopoprawki 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  - omawia zmiany w budżecie 

Dyskusja udział wzięli: 

- A. Świątek 

- A. Ślagórska 
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- U. Polak – Wałek 

- G. Strączek 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji   -  przechodzimy  do  głosowania  nad 

zmianami w budżecie 

Za – 3 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 1 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji   -  przechodzimy  teraz  do  punktu 

dotyczącego  zadań  inwestycyjnych  i  ich  realizacji  przez  ZIK  sp.zoo.  Proszę  Panią 

Dyrektor o przedstawienie 

Elzbieta  Sikora  –  Postel –  wszystkie  zadania  zostaną  wykonane  często  z  dużymi 

oszczędnościami  finansowymi.  Zazwyczaj  kosztorysy  inwestorskie  są  zawyżone  w 

stosunku do kosztów z przetargu. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji   -  ja chciałam spytać o kanalizację na 

Prostej, Piaskowej, Dalekiej. Teraz wyrywane są krawężniki . Kiedy będzie zakończona ta 

inwestycja. 

Elzbieta  Sikora  –  Postel  –  ZIK realizuje  to  co  jest  niewidoczne  (  instalacje)  potem 

zadanie przejmuje MZGK , które będzie robiło nawierzchnię. 

Anna Ślagórska – finansowanie w WPI jest zaplanowane  na rok następny. 

Andrzej Świątek – pyta o kwestie  wodne. Na os. Piłsudskiego jest hydrofon  czy on jest 

do wyburzenia. 

Elzbieta Sikora – Postel –  chcemy zwiększyć wydobywanie z własnych studni, zależy 

nam by móc tłoczyć wodę w stronę piasków i dochodzimy do momentu gdzie jest zbyt 

niskie ciśnienie i dlatego będziemy łączyć się z dwóch ujęć. Obecnie na Piaskach jest 

woda z kopali,  które jest negatywnie oceniana. Od lipca będzie woda z GPW to woda 

powierzchniowa. 

-  Andrzej  Świątek  -   Kiedyś  na  Piaskach  była  dobra  woda  ,  podłączenie  do  źródeł 

kopalnianych zepsuło wodę. Pyta czy zwiększa się zużycie wody. 

Elzbieta Sikora – Postel –  zmniejsza się zużycie wody jest tendencja zniżkowa . Jeśli 

chodzi o miejsca gdzie będą hydrofony to: Saturnowska, Nowopogońska

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji    - proponuje przegłosować sprawozdanie 

za 5 miesięcy dotyczące  realizacji zadań przez ZIK sp.zoo 
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Głosowanie 

Za – 3 

Przeciw – 1 

Wstrz. – 0 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji    - przechodzimy do punktu dotyczącego 

poręczeń za zobowiązania ZIK sp. zoo 

Elzbieta  Sikora  –  Postel  –  omawia  projekt  uchwały    rozszerza  się  zakres  zadań 

poręczenie  zostaje w tej  samej  wysokości.   Kredyt  jest  załatwiony ,  chcą zrealizować 

dodatkowe zadania inwestycyjne np. Gospodarcza Brama Śląska. 

Dyskusja udział wzięli: 

      - A. Świątek 

      - U. Polak – Wałek

      - G. Strączek 

Elzbieta Sikora – Postel – jeśli nie weźmiemy środków z tego kredytu to spółka będzie 

musiała znowu prosić o poręczenie na nowy kredyt.  Nie ma środków na Gospodarcza 

Bramę Śląska. 

Głosowanie za projektem uchwały: 

Za – 3 

Przeciw – 1 

Wstrz. – 0 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji  - przechodzimy do sprawozdania 

z realizacji zadań inwestycyjnych w mieście za 5 miesięcy. Proszę Panią kierownik 

Z. Gajdzik o omówienie. 

Zofia  Gajdzik  – Kierownik  wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej – 

przedstawia sprawozdanie. 

Dyskusja udział wzięli : 

- W. Konderak 

- A. Światek 

- Z Gajdzik

A. Światek – co ze Staropogońską ? 

Zofia  Gajdzik  – Kierownik  wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej  – 

odpowiada,  że  dokumentacja  jest  prawie  ukończona.  Były  rozmowy  z  PEC  i  po 

wszystkich awariach zimą można wrócić  do kwestii spinki i PEC taką wolę deklaruje. 

3



PEC przygotowuje wniosek na pozyskanie środków i do  wniosku  dopisano modernizację 

ciepłociągu w Staropogońskiej. 

Dyskusja udział wzięli : 

- A. Świątek 

- Z. Gajdzik 

Głosowanie za przyjęciem sprawozdania 

Za – 3 

Przeciw – 0 

Wstrz – 1 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji  –  kolejny  punkt  to  Informacja  o 

przygotowaniu  do  realizacji  zadań  ze  środków unijnych  w rozbiciu  na  poszczególne 

programy na lata 2010 – 1015 Proszę Panią Gajdzik o przedstawienie. 

Zofia  Gajdzik  – Kierownik  wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej  – 

przedstawia informację 

Dyskusja udział wzięli : 

- J. Moćko 

- Z. Gajdzik 

- A. Świątek 

- U. Polak – Wałek 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji  –  realizacja  strategii  Rozwoju  Miasta 

Czeladź  oraz  plany  pracy  do  2015  .  Brakuje  boisk  przy  Gimnazjum  Nr  3  Część 

zaplanowanych zadań jest w kwestii powiatu, proponuję z tego zrezygnować , a  zamknąć 

działanie związane z oświatą. 

Andrzej Światek – chciałem spytać co z budynkiem na ul. Bytomskiej 20 czy była opinia 

biegłego. 

Zofia Gajdzik – Kierownik wydziału Rozwoju Miasta i  Inżynierii  Miejskiej  –  był 

wniosek że budynek zagraża ,  kontrola była  z nadzoru budowlanego. Właściciele czy 

spadkobiercy zrobili zabezpieczenie z siatki. Nie widzieliśmy decyzji o rozbiórce. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji – proponuję przejść do głosowania 

Głosowanie : 

Za – 3 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 1 

Przerwa w posiedzeniu komisji 
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Wznowienie obrad komisji po przerwie. 

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  komisji  –  przejdziemy  teraz  do  uchwał 

dotyczących sprzedaży działek ? 

Na posiedzenie zostaje poproszony pracownik wydziału nieruchomości Łukasz Siedlecki 

Łukasz Siedlecki – omawia projekty uchwał dotyczące sprzedaży , wydzierżawienia .  

Komisja nie zgłosiła żadnych sprzeciwów do uchwał. 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji – zamyka posiedzenie komisji i dziękuje 

wszystkim za przybycie. 

Protokołowała Przewodnicząca Komisji 

Finansowo- Budżetowej 

Joanna Kwarciana              

     Grażyna Strączek  

o Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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